



Møtereferat

Administrativ styringsgruppe

Møtedato: 09.02.2018	Møtestad: Møterom Haukedalen, Førde rådhus
-----------------------------	---

Møtt	Ikkje møtt
Elin Enebakk Øyvind Bang-Olsen Marit Solheim Ole John Østenstad Atle Fasteland Torill Anita Segtnan Stian Jakobsen Solveig Bringeland Ellen Jensen Øystein Høyvik Malin Moldestad Jan Birger Moe	

Møteleiar: Ole John Østenstad	Møtereferent: Malin Moldestad
--------------------------------------	--------------------------------------

Sak nr.	Sakstittel, omtale og konklusjon	Ansvar	Frist
1	Gjennomgang og godkjenning av referat frå møte 26.01.18 <ul style="list-style-type: none">Godkjent		
2	Fastsetting av nokre førebelse milepelar v/ Øystein Høyvik <ul style="list-style-type: none">Presentasjon av milepelar<ul style="list-style-type: none">09.05.18 Fellesnemnda vedtek administrativ hovudstruktur06.06.18 Fellesnemnda vedtek politisk organisering01.07.18 Leiargruppa er «på plass»01.09.18 Fullstendig organisasjonskart er utarbeidd01.12.18 Visma er bygd opp01.06.19 Alle har motteke ny arbeidsavtaleMilepelane blir godkjent og fastsett i møtetLista er ikkje fullstendig, fleire milepelar vil bli lagt til.		

3	<p>Personalområdet v/Jan Birger Moe</p> <ul style="list-style-type: none"> • Overordna omstillingsavtale <ul style="list-style-type: none"> ○ Jan Birger Moe gir tilbakemelding på tillitsvalde sine merknadar <ul style="list-style-type: none"> ▪ Fjerne «i samråd med tillitsvalde» frå punkt 4.3 og 4.4 – Drøftingsplikta ligg til grunn og ei etablert forståing om at punkta skal drøftast med tillitsvalde ▪ Presisere at avstandar i punkt 4.5 gjeld frå gamal til ny arbeidsstad ▪ Drøfting av presisjon knytt til harmonisering av løn (punkt 6) – grad av forplikting i 2019. Det må vere ein ambisjon om å harmonisere lønsnivået. ○ Drøfting av avgangsstimulerande tiltak (punkt 4.9) <ul style="list-style-type: none"> ▪ Sluttvederlaget vart endra frå seks månadar til tolv månaders løn inkludert oppseiingstid ○ Jan Birger Moe følgjer opp drøftinga og konklusjonar i møtet og ferdigstiller omstillingsavtala ○ Behandlast i PSU 14.03.18 • Ev. informasjon om aktivitetar, milepelar og avhengigheiter på personalnettverket <ul style="list-style-type: none"> ○ Ikkje noko nytt 	JBM	
4	<p>Evaluering av møta</p> <ul style="list-style-type: none"> • 30.01.18 med HTV og HVO <ul style="list-style-type: none"> ○ Gode tilbakemeldingar • 01.02.18 med prosjektnettverka <ul style="list-style-type: none"> ○ Ole John Østenstad fekk innspel om å snakke med ulike prosjektnettverk om administrativ hovudstruktur – det vil han følgje opp ○ Prosjektsekretariatet avklarar framtidige møtetidspunkt • Informasjonsmøter for tilsette i kommunane <ul style="list-style-type: none"> ○ Gode tilbakemeldingar ○ Nytt felles informasjonsmøte september 2018 lagt til Førdehuset – Øystein Høyvik følgjer opp 	Prosjektsekretariatet ØH	
5	<p>Oppsummering av fellesnemnda sitt møte 31.01.18</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gjennomgang av møteprotokollen 		
6	<p>Administrativ hovudstruktur v/Ole John Østenstad</p> <ul style="list-style-type: none"> • Ikkje noko nytt sidan møtet med HTV/HVO og personalnettverka • Fokus på den overordna strukturen - leiargruppe og stabstøtte må først på plass • Ole John Østenstad vil lage nokre aktuelle modellar 		
7	<p>Frå prosjektnettverka v/ Øystein Høyvik</p> <ul style="list-style-type: none"> • Status og framdrift i arbeidet 		

	<ul style="list-style-type: none"> ○ Generelt i rute ○ Økonomigruppa skal byrje arbeidet med skuggebudsjett – dei blir invitert til neste møte i administrativ styringsgruppe ○ IKT/digitalisering-tilsetjing – ein person har vore på intervju ○ Tillitsvalde frå organisasjonar under hovudsamanslutningar kan delta i prosjektnettverk, helse- og omsorgsnettverket ønskjer tillitsvalt frå NSF ● Tverrfaglege prosjekt <ul style="list-style-type: none"> ○ Drøfting av når vi bør starte arbeidet med dei tverrfaglege prosjekta og prioriteringar - nytt prosjekt om planarbeid? ○ Kapasitet er ei utfordring fram til mai ○ Kvalitetssystem/eigenkontroll er mest kritisk, men vi avventar. Ole John Østenstad og Øystein Høyvik tek ein samtale om dette. 	OJØ og ØH	
8	<p>Status politiske prosjekt v/ Ole John Østenstad</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Prosjekt om politisk organisering hadde møte 05.02.18, og dei andre prosjekta skal ha møte 12.02.18 ● Prosjektet om symbol og identitet skal ha ein temadag om mellom anna heraldikk ● Diskusjon om møteromsituasjonen – Ole John Østenstad ber prosjektsekretariatet teste ut arbeidsmåtar og desentraliserte rådhusfunksjonar 	Prosjektsekretariatet	
9	<p>Opptak i prosjekt om digital kompetanse</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Gjennomgang av søknad og opptak ● Drøfting om vi vil delta i dette prosjektet ● Ole John Østenstad og Øystein Høyvik skal ha eit møte med Lise Mari Haugen om deltaking i prosjektet 	OJØ og ØH	
10	<p>Informasjonsmøte for einingsleiarane v/ Øystein Høyvik</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Fastsette datoar <ul style="list-style-type: none"> ○ 28.02.18 kl. 08.30-11.30: oppvekst ○ 01.03.18 kl. 08.30-11.30: «resten» ○ 01.03.18 kl. 12.30-15.30: helse og omsorg ● Tema <ul style="list-style-type: none"> ○ Kort om status i arbeidet ○ Administrativ organisering ○ Overordna omstillingsavtale ○ Innplassering av leiarar ○ Informasjon frå kommunalsjefsnettverka 		
11	<p>Prosjektrekneskap</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Årsrekneskap <ul style="list-style-type: none"> ○ Forbruk: 3 014 766 ○ Til fond: 43 085 234 ● Årsmelding vil bli utarbiedd ● KRYSS Revisjonen vil få oversendt reikneskap og årsmelding ● Fellesnemnda skal godkjenne reikneskap mv 		

	<ul style="list-style-type: none"> • Årsmelding blir sendt til kommunestyra og kontrollutvala til orientering • Rådmennene skal følgje opp om sin kommune har utbetalt møtegodtgjersle til medlem i fellesnemnda og PSU for 2017 	Rådmenn	
12	<p>Møte i fellesnemnda/PSU 14.03.18 – avklare møtestad og saker</p> <ul style="list-style-type: none"> • Møte i PSU før lunsj <ul style="list-style-type: none"> ○ Informasjon om innplassering og handsaming av overordna omstillingsavtale • Møte i fellesnemnda <ul style="list-style-type: none"> ○ Orienteringssaker <ul style="list-style-type: none"> ▪ Rigging av skuggebudsjett ▪ Administrativ organisasjonsstruktur ▪ Tettstadsprosjektet ▪ Informasjon om ulike prosjekt ▪ Informasjon frå NAV ○ Framhald frå temadag 16.02.18 «arbeidsformer mv» ○ Ordinære saker <ul style="list-style-type: none"> ▪ Revisjon programplan (ev. utsett til møtet i april) ▪ Senterpartiet sitt framlegg til sak (utsett i førre møte) 		
13	<p>Diverse orienteringar som ikkje har kome fram tidlegare i møtet</p> <ul style="list-style-type: none"> • Fellesmøte for ungdomsråda <ul style="list-style-type: none"> ○ Politikarane i prosjektgruppe for politisk organisering ønskjer at det blir arrangert eit fellesmøte for ungdomsråda. • Temadag om politisk organisering for fellesnemnda 16.02.18 <ul style="list-style-type: none"> ○ Gjennomgang av programmet – administrativ styringsgruppe blir invitert 		
14	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> • Ingen merknader 		

Eventuelle merknader til referatet må sendast til referenten innan 10 dagar etter utsending.